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Mondelinge vraag aan het College 

 

Gaarne wil ik u bevragen over de gevolgen van de stikstof uitspraak door de raad van State, waarover 

u de raad informeerde middels een cib. 

Het is voor de Fractie van D66 in deze raad geen verrassing dat deze uitspraak er zou komen, wij zijn 

er zelfs blij mee. Omdat hierdoor wij als lokale overheid samen met de landelijke overheid nu 

gedwongen worden keuzes te maken. Geen gemakkelijke maar moeilijke keuzes die voor een grote 

impact zorgen. 

In de cib stelt u dat u gaat afwachtten op nadere informatie van de ozhz, en tevens concludeert u dat 

de verdere voorbereiding van projecten kunnen voortgaan. 

In de bijlage ons verstrekt noemt u een aantal projecten die mogelijk worden vertraagd.  

Hiervoor dank. 

In de uitspraak van de raad van state, staat te lezen dat er indien er binnen de 5 km van een Natura 

2000 gebied agrarische gronden kunnen worden aangekocht met bedrijfs beeindiging deze in 

beginsel kunnen worden aangemerkt als compensatie. Sliedrecht Noord ligt binnen deze beleids lijn 

zoals u zelf vermeld in uw cib.  

Dit brengt mij tot de volgende vragen,  

Zijn er projecten die op dit moment moeten worden stilgelegd. Ook al is hier al sprake van 

vergunningsverlening. Ik denk hierbij aan te sloop van panden op het BW plein. En die van locatie 

Lanser 

Is het college bereid om te onderzoeken of er agrarische gronden te koop zijn binnen de grenzen van 

de natura 2000 richtlijn  (5 km) welke als compensatie kunnen dienen. 

Is het college bereid te nog aan te kopen gronden vervolgens te bestemmen als bos/ recreatie 

gebied. 

 

 

 


